
Gnisten - Musikværket Ry

Bestyrelsesmøde tirsdag d. 01.10. 2024 kl. 20.00-21.30

Deltagere: Ole GJ, Birgitte, Charlotte P, Charlotte L., Peter, Michael, Jakob

Afbud: Ole Sinkjær, Robin

Gæst:

Sted: Gnisten

Referent: Peter Hald

Dagsorden:

1. Velkommen og formalia (5 min)
Godkendelse af dagsorden.
Godkendelse af referat fra sidste møde inkl. vurdering af referat upload til website. Vurdering af
eventuelle habilitetsspørgsmål.

2. Opfølgningspunkter fra sidste møde (5 min)

- Koncertsponsorater - model

- Billetto - status

- Indkøb af projector – status

Vi arbejder videre med ideen om koncertsponsorater. Det kræver yderligere drøftelser.

En arbejdsgruppe undersøger alternativer til det nuværende billetsystem.

Anskaffelse af en projector er ikke på plads endnu.

3. Opfølgning fra strategimøde: bestyrelsens arbejdsgrupper (15 min - alle)

Kort opsummering af de nedsatte arbejdsgrupper samt indikation af næste skridt for grupperne

a. Unge/Ung Gnist som katalysator for det musikalske vækstlag.

Gruppe: Robin, Charlotte (plus Wilhelm og Jacob Højland)

b. Finansiering af frikøb:

Gruppe: Ole S., Michael, Jakob (plus Lars Bertelsen)

c. Lokalplaner, kommune osv.:

Gruppe: Michael W., Mads Bech Olesen, Peter Hald og Ole G. Jørgensen. Gruppen kan trække

andre ind.

4. Økonomi: Kvartalsopfølgning, budget (ifgl. årshjul) (15. min ved Michael)

Kasserer fremlægger status på forbrug og sammenholder det med budgettet.

Eventuelle budgetjusteringer besluttes af bestyrelsen

Økonomi er fin. Der står 300.000 på bogen nu. Der indkøbes nyt flygel til 100.000

5. Flygel-indkøb - status og næste skridt (10 min - ved Jakob/Birgitte)



Jacob H, Anders (lyd) og Birgitte har besøgt Pianokompagniet og fundet et Hindsberger-flygel til

125.000. Pianokompagniet vil gerne fratrække den leje, vi har betalt for det nuværende flygel (kr.

33.750) og tilbyder desuden at betale transport for bytte af de to flygler (værdi ca. 6000 kr). Dvs. vores

pris: kr. 91.250,-

Flygelkøb er godkendt. Tages af kassen i første omgang. Fundraisingruppen vil arbejde med en

kampagne for at skaffe penge, eventuelt en model kaldet ”Køb en tangent”.

6. Udlejninger og kapacitet (10 min - Birgitte)

Der er klager fra to nære naboer (Dorthe + Henriette/Michael) over støj fra fester i dagtimer om

sommeren, hvor gæsterne er uden for i mange timer i det gode vejr.

Forslag: vi begrænser/stopper udlejninger til den type events i sommerhalvåret. Vi er langt over det

antal events, vi har aftalt med kommunen.

Bilag: overblik over udlejninger i 2023, 2024, 2025 vedlagt som baggrund

Klagerne over støj fra udlejninger tages meget alvorligt. Vi vil fremover begrænse udlejning til fester

meget i sommermånederne maj, juni, juli, august og september. Vi er nødt til at afvikle, det, der er lejet.

Fremover kan et alternativ til fester være flere ”rolige” møder. Charlotte L. orienterer udlejningsteamet,

og Charlotte L. orienterer også de to nære naboer.

7. Kort orientering om diverse (15 min)

- Ung Gnist - planer for efteråret
- Booking/billetsalg, status
- Fundraising: gerne ekstra bestyrelsesmedlem til fundraisinggruppen

Ung Gnist har flere koncerter på programmet og er også kommet med i de såkaldte UMTO-aktiviteter.

Billetsalg går ok, forårssæsonen er næsten allerede på plads.

Peter Hald træder ind i fundrainggruppen.

8. Evt. (10 min)

Et forslag fra Charlotte P er, at koncerter med helt lokale kunstnere kan blive en ny indtægtskilde.

Bilag:
- Overblik over udlejninger 2023-25
- Revideret årshjul t.o.


